



1230 Wien, Jochen-Rindt-Straße 33 | T: +43 (0)1 890 99 08

Nationales Luft- und Raumfahrt ZfP-Komitee  
National Aerospace NDT Board (NANDTB) Austria

## LETTER OF NOTIFICATION

**No. 05/2019**

### Audit Report / Audit Summary

#### Audit Objective:

The purpose of this Audit was to provide a means to verify and document that systems are in place to ensure that the National Aerospace NDT Board (NANDTB) Austria are operated in accordance with EN4179 / NAS410, ANDTBF/08 and procedures that have been established to control the board.

Das Audit diente zur Überprüfung und zur Dokumentation, ob Systeme vorhanden sind, die sicherstellen, dass das nationale Luft- und Raumfahrt ZfP-Komitee in Übereinstimmung mit EN4179; NAS410, ANDTBF/08 und den Verfahren, die zur Kontrolle des Boards festgelegt wurden, betrieben wird.

#### Audit Criteria:

The audit was performed based on ANDTBF\_14 Rev. 1, Checklist for Audits of National Aerospace NDT Boards.

Das Audit wurde basierend auf ANDTBF\_14 Rev.1, Checklist for Audits of National Aerospace NDT Boards durchgeführt.

#### Conclusion:

The requirements of above stated standards, procedures and checklist have been met. Non-compliances not identified at the time of the Audit.

Die Anforderungen der oben angeführten Checkliste, Standards und Anweisungen wurden erfüllt, es wurden zum Zeitpunkt des Audits keine Abweichungen festgestellt.

Auditee (Signature)  
Ing. WOTTLE Roman  
Chairman, NANDTB Austria

Auditor (Signature and Stamp)  
Ing. BURGER Andreas  
Austro Control GmbH

Feb 28<sup>th</sup>, 2019

www.oegfzp.at | E : [office@oegfzp.at](mailto:office@oegfzp.at) | Fax : +43 (0)1 890 88 01 – 1

Page 1 of 1